
PROTOKOLL NR:6 VERKSAMHETSÅRET 2018, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED 
HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2018-07-18, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström 
och Charli Ahl Ludvigsson 
   
Förhindrade: Rolf Malmsten, Flemming Denne och Christian Jönsson  
 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 
möte.  

 
§ 2. Val av justerare 

Bodil Karlström valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkänt och lades till 
handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 

Från Robert Svensson, Teknik&service ang. ang. trafik och 
hastighetsmätningar i Häljarp. Det kan konstateras att 
medelhastigheten är för hög. Kompletterande mätningar kommer att 
göras. Utvärdering och förslag till åtgärder kommer att diskuteras på ett 
möte 20 augusti  (bil.1).  
Göran representerar Byaföreningen på ovannämnda möte. 
Från Thorsten Karlen, Turist&evenemang ang. invigning av Björkbacken.  
Förslag till program till invigningen, (bil.2) Har via mail varit utskickat till 
styrelsen. 

§  6. Avgångna skrivelser 
Till Thorsten Karlen, Turist&evenemang ang. att byaföreningen utsett 
Charli Ahl att bli kontaktperson ang. invigningen av Björkbacken.  
Till Thorsten Karlen ang. fastställande av miniloppet sträckning inom 
området. 
Till Kjell Thoresson ang. placering av två boulebanor vid Björkbacken, 
för vem är dessa avsedda? Enligt pågående diskussioner skall det 
byggas fyra boulebanor vi Fiskestugan, styrelsen undrar nu vad det är 
som gäller? (bil. 3) 

§  7. Rapporter 
a.Ordföranden  
Kjell Thoresson har semester så frågeställningarna får vänta på svar 
I övrigt finns olika rapporter redovisade under paragraferna 5 och6. 
uppdraget att göra en skrivelse till Fritidsnämnden ang. boulebanorna.  
b.  Kassören 
Rapporterade samma ekonomiska ställning som förra mötet, ingen 
förändring. 



c.  Övriga 
 
§   8. Aktiviteter under 2018. 

Styrelsen har nu beslutat att arrangera ”Knatteloppet” den 18 augusti 
kl. 10.00 i samband med invigningen av Björkbacken. Lions Saxtorp är 
intresserade av ett samarbete kring arrangemanget. Ica-Häljarp är 
också medarrangörer och sponsrar med diverse saker. Vi är även lovade 
hjälp från City-idrott för genomförandet. HIF har lovat att ordna en 
målgångsportal. Bertil ordnar informationsskyltar som placeras på de 
vanliga platserna, även hemsidan. Charli ordnar e-post adress för att ta 
emot anmälningar. Namnet bestämdes till H&S Byaförening & ICA`s 
minilopp. 
Styrelsen var eniga om att läget är under kontroll. 

 
§  9. Övrigt 

Byaföreningen har länge haft önskemål om att placera ut bänkar vid 
utegymmet även efter gång/cykelvägen till stationen.  
På grund av den kraftiga byggandet av bostäder längs Barsebäckvägen 
höjs det nu krav på att ordna gångbanor efter vägen. Det är många 
barnfamiljer som flyttar in och de behöver säkrare vägar till 
barnavårdscentral och att handla. 
Det har länge framförts krav på cykel/gångväg från Häljarp ut mot 
Saxtorp 
Bertil tog upp frågan om en ”Häljarpsdag” nästa år. Tyckte att det 
kunde bli utveckling/komplement till ”miniloppet” 
Vi håller tanken levande för vidare diskussion. 

§ 10. Nästa möte onsdagen den22 augusti kl. 18.30, Tallstugan  
   
§ 10. Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Bodil Karlström  
  
 
 
 
 
 


